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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan juthatnak szilárd útburkolathoz Tököl Város 
lakói?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Komoly  elégedetlenség  mutatkozik  a  Tököl-Szigethalom-Szigetszentmiklós  környékén  élők
körében a járhatatlan utak és más közlekedési problémák kialakulása miatt.  A leginkább aggasztó
helyzet Tököl Városban az Ibolya, Gyöngyvirág és Nefelejcs utcák környezetében alakult ki, mivel
még mindig csak földút áll az itt lakók rendelkezésére.

A szilárd útburkolat hiányának következtében a helyzet odáig fajult, hogy már száraz és csapadékos
időszakban is egyaránt fenyeget a környék élhetetlenné válásának veszélye. A Duna irányából fújó
szelek következtében a szálló por nemcsak mindent összekoszol, de már az emberi szervezetre is
káros egészségügyi hatást gyakorol. Esős időben a hatalmas sár okoz komoly gondokat, ami szintén
nemcsak esztétikai kérdés. A felhalmozódott sár ugyanis erősen csúszóssá teszi az utakat, komolyan
veszélyeztetve ezzel a közlekedés biztonságát.

A kialakult helyzetet csak tovább súlyosbítja, hogy az említett utcákban a vízelvezetés ügye sem
számít megoldottnak. Már egy enyhén csapadékosabb nap is az említett utcák járhatatlanná válását
okozza,  mivel  a  hömpölygő víz  nem ritkán lábszárközépig ér.  A vízelvezetés  hiánya lassan azt
eredményezi, hogy ezeket az utcákat lassan már gépkocsival sem lehet megközelíteni, sőt a kerteket
is könnyen elöntheti a víz.

Hoffmann  Pál,  Tököl  Város  polgármestere  a  XXI.  század  modern  Magyarországán  kialakult
tűrhetetlen helyzet kapcsán érdemben gyakorlatilag azt a választ tudta adni a fenti kérdésekre, hogy
az  önkormányzat  folyamatosan  keresi  a  pályázati  lehetőségeket  az  utak  és  járdák  építésére,
felújítására.  Az  ügyben  sajnos  annak  ellenére  sem  történt  előrelépés,  hogy  Bóna  Zoltán,  a



 
választókerület  országgyűlési  képviselője  Pest  megye  fejlesztési  feladatainak  ellátásáért  felelős
miniszeri biztosként is dolgozik.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

Milyen  pályázati  lehetőségek  állnak  Tököl  Város  rendelkezésére  a  szilárd  útburkolat
megvalósítására?

Milyen kormányzati segítséget tud nyújtani a tárca a vízelvezetés problémájának 
megoldásához?
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